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BRM.0002.38.2021 
Protokół Nr XXXVIII/21 

z XXXVIII sesji Rady Miejskiej w Rynie 
odbytej w dniu 22 grudnia 2021 roku 

 
Obrady odbywały się w sali konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy  przy ul. Ratuszowej 2 w Rynie   
w godz.15:00 do 16:10.  

 
W obradach uczestniczyli: 
 
-     Przewodniczący Rady Miejskiej - Juliusz Brant 
-     Radni  
-     Burmistrz MiG                           - Jarosław Filipek      
-     Sekretarz Gminy                       - Monika Chyła 
-     Skarbnik Gminy                        - Agnieszka Kozłowska–Budka 
-     Prezes PGKiM                         -  Juliusz Leczycki 
-     Maria Tuczyńska                      - Dyrektor RPEKiT 
-     Radca Prawny                          - Anna Ulanowska  
 
Porządek obrad: 
 
1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Zapytanie o ewentualny wniosek w sprawie zmiany porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji w dniu 24 listopada br. 
4. Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych  w okresie   
    między sesjami. 

5. Sprawozdanie Burmistrza o wykonaniu uchwał Rady i działalności w okresie między sesjami. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ryn  na lata 2022- 2028.Druk 1 

7. Uchwalenie budżetu Gminy Ryn na 2022 rok Druk 2 : 
    1/ odczytanie projektu uchwały budżetowej 
    2/ odczytanie opinii poszczególnych komisji Rady 
    3/ odczytanie opinii w sprawie projektu budżetu przedstawionej przez przewodniczącego    
       komisji  właściwej do spraw budżetu 
    4/ odczytanie opinii  Regionalnej Izby Obrachunkowej  
    5/ dyskusja nad projektem uchwały budżetowej 
    6/ głosowanie nad uchwałą budżetową.  
8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej w Rynie na 2022r. Druk 3 
9. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej    
    w Rynie na 2022r. Druk 4 
10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planów pracy stałych Komisji Rady Miejskiej  w Rynie na  
      2022r. Druk 5 
11. Podjęcie uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży działki oznaczonej w ewidencji gruntów     
      jako działka o numerze ewidencyjnym 59/4 w Rynie. Druk 6 
12. Podjęcie uchwały w sprawie  określenia górnej stawki opłaty za usługi w zakresie opróżniania   
      zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych. Druk 7 
13. Podjęcie uchwały w sprawie  Programu Ochrony Środowiska Miasta i Gminy Ryn na lata 2022 –  
      2026 oraz Prognozy Oddziaływania na Środowisko Programu Ochrony Środowiska Miasta i Gminy   
      Ryn. Druk 8 
14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie od Krajowego Ośrodka   
      Wsparcia Rolnictwa nieruchomości oznaczonej jako działka ewidencyjna o nr 347/3 w obrębie   
       miasta Ryn. Druk 9 
15. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad gospodarowania nieruchomościami stanowiącymi   
      własność Gminy Ryn. Druk 10 
16. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków Rządowego Funduszu   
      Rozwoju Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia udziałów w istniejącej Społecznej Inicjatywie   
      Mieszkaniowej „KZN – Północ” Sp. z o.o. z siedzibą w Olsztynie. Druk 11 
17. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Ryn na 2021r. Druk 12 
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18. Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ryn na lata  
      2021-2027. Druk 13 
19. Sprawy różne, wolne wnioski i informacje.    
 20. Zamknięcie posiedzenia.                           
 
Ad.1  Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. 
 
Otwarcia posiedzenia dokonał Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej. Stwierdził 
prawomocność obrad, w których  uczestniczyło 14 radnych. Nieobecna: Pani M. Owczarek. 
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  
 
Ad.2  Zapytanie o ewentualny wniosek w sprawie zmiany porządku obrad. 
 
Nie zgłoszono wniosku o zmianę porządku obrad. 
 
Ad.3  Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji w dniu 24 listopada br. 
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej – poddał pod głosowanie protokół z poprzedniej sesji.  
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania protokół został przyjęty większością głosów. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Zbigniew Biziewski, Beata Barbara Bojarska, Juliusz Sebastian Brant, Krzysztof Cybul, Elza Natalia 
Fitza, Małgorzata Jabłońska, Krzysztof Zdzisław Jarosz, Jolanta Danuta Kołakowska, Joanna Wioletta 
Kryńska-Cieśla, Andrzej Mieczkowski, Władysław Nowikowski, Roman Piotr Szewczyk, Andrzej 
Zacharczyk 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Ireneusz Nieckarz 
NIEOBECNI (1) 
Marta Agnieszka Owczarek 
 
Ad.4  Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych 
          w okresie między sesjami. 
 
Pan J. Brant – Przewodniczący Rady Miejskiej – poinformował, że: 
1/ 26 listopada uczestniczył w oficjalnym w otwarciu sali widowiskowej w RPEKiT 
 
2/ 10 -11 grudnia na hali sportowej odbył się Mikołajkowy Turniej Badmintona o puchar  
    Przewodniczącego Rady Miejskiej w Rynie; Radę Miejską reprezentowała Wiceprzewodnicząca   
   Jolanta Kołakowska; głównym organizatorem  była radny Pan Krzysztof Cybul 
 
3/ wpłynęło zarządzenie nr 6/12/2021 Burmistrza Miasta i Gminy Ryn z dnia 14 grudnia 2021r. w   
    sprawie wyboru długości okresu wyliczenia, relacji określonych w art.243 ust.1 ustawy z dnia 27    
    sierpnia 2009r. o finansach publicznych; Pan J. Brant – Przewodniczący Rady – przedstawił treść   
    zarządzenia – zarządzenie stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokółu 
 
4/ wpłynął wniosek radnego Rady Miejskiej w Giżycku Pana Ł. Zakrzewskiego dotyczący podjęcia   
    uchwały w sprawie przyjęcia apelu o niepodejmowanie działań wpływających na dyskryminowanie   
    społeczności z powodów rasowych, religijnych, medycznych, czy sanitarnych. 
   
  Pan J. Brant – Przewodniczący Rady – poinformował, że zgodnie z § 85 pkt. 5 statutu Gminy   
  wniosek kieruje do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji celem przeprowadzenia postępowania   
  wyjaśniającego. 
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Na następnej sesji Rada ustosunkuje się do wniosku Pana radnego – wniosek stanowi załącznik nr 3 
do niniejszego protokółu. 
Pan Przewodniczący Rady dodał, że wniosek dotyczy przede wszystkim postępowania dotyczącego 
COVID-19. Poinformował, że od 1 do 20 grudnia w naszym kraju zmarło 9 000 osób, we Włoszech 
niecałe 2 000 osób, a w Hiszpanii niecałe 700 osób.  
 
Ad.5  Sprawozdanie Burmistrza o wykonaniu uchwał Rady i działalności w okresie między  
          sesjami. Sprawozdanie stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokółu. 
 
Pan J. Filipek – Burmistrz MiG – poinformował, że : 
1/ 26 listopada odbyło się oficjalne otwarcie sali widowiskowej 
2/ 29 listopada uczestniczył w walnym zebraniu stowarzyszenia Wielkie Jeziora Mazurskie 2020 
3/ 8 grudnia uczestniczył w konferencji, która odbyła się w Olsztynie na temat funduszy europejskich 
4/ 9 grudnia brał udział w posiedzeniu Powiatowej Rady Pracy  
5/ 10 grudnia odbyło się nadzwyczajne zgromadzenie KZN”Północ”, które zostało zawieszone i   
     dokończone w dniu dzisiejszym 
6/ 10 -11 grudnia odbył się Mikołajkowy Turniej Badmintona; złożył gratulacje radnemu Panu K. Cybul 
7/ 14 grudnia  odbyło się posiedzenie zarządu LGD-9  
8/ 17 grudnia uczestniczył w Wigilii Komisji antyalkoholowej. 
 
Ad.6 Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ryn  na lata 2022-    
        2028. Druk 1 aktualny 
 
Pani A. Kozłowska – Budka Skarbnik Gminy – przedstawiła projekt uchwały. Odczytała pozytywną  
opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały. 
 
Pani B. Bojarska – Przewodnicząca Komisji  Rozwoju Gospodarczego, Finansów, Rolnictwa i Turystyki  
poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej – poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ryn  na lata 2022- 2028. Druk 1 aktualny 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie, w obecności 14 

radnych. 

Uchwała Nr XXXVIII/ 290/20 stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokółu. 

 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Zbigniew Biziewski, Beata Barbara Bojarska, Juliusz Sebastian Brant, Krzysztof Cybul, Elza Natalia 
Fitza, Małgorzata Jabłońska, Krzysztof Zdzisław Jarosz, Jolanta Danuta Kołakowska, Joanna Wioletta 
Kryńska-Cieśla, Andrzej Mieczkowski, Ireneusz Nieckarz, Władysław Nowikowski, Roman Piotr 
Szewczyk, Andrzej Zacharczyk 
NIEOBECNI (1) 
Marta Agnieszka Owczarek 
 
Ad.7. Uchwalenie budżetu Gminy Ryn na 2022 rok Druk 2 : 
  
Pan J. Filipek – Burmistrz MiG – zgłosił autopoprawkę do załącznika nr 3 – w dziale 710 - budowa 
ciągów pieszych na cmentarzu komunalnym w Rynie – zdjąć kwotę 100 000 zł i przeznaczyć na 
budowę domu pogrzebowego wraz z zagospodarowaniem terenu na dz.nr 1/5, nr 1/6 w Rynie. 
Dodał, że jest to związane z tym, że niestety nie uda się do końca roku dokończyć domu 
pogrzebowego.  
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1/ odczytanie projektu uchwały budżetowej 
   
Pani A. Kozłowska-Budka – Skarbnik Gminy – przedstawiła projekt budżetu na 2022r.  
 
2/ odczytanie opinii poszczególnych komisji Rady 
 
- Pan I. Nieckarz – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – przedstawił pozytywną  opinię komisji  
  o projekcie budżetu Gminy na 2022r. - opinia stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokółu 
 
- Pani J. Kryńska- Cieśla – Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Spraw Socjalnych 
   i Zdrowia przedstawiła pozytywną  opinię komisji o projekcie budżetu Gminy na 2022r. - opinia    
   stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokółu 
 
- Pani E. Fitza – Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Sportu – przedstawiła pozytywną  opinię    
  komisji o projekcie budżetu Gminy na 2022r. - opinia stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokółu 
 
3/ odczytanie opinii w sprawie projektu budżetu przedstawionej przez przewodniczącego   
    komisji  właściwej do spraw budżetu 
 
- Pani B. Bojarska – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów, Rolnictwa i      
  Turystyki - przedstawiła pozytywną  opinię komisji o projekcie budżetu Gminy na 2022r. - opinia    
  stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokółu 
 
4/ odczytanie opinii  Regionalnej Izby Obrachunkowej  
 
Pani A. Kozłowska-Budka – Skarbnik Gminy – przedstawiła: 
 
         1/ pozytywną opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały budżetowej na  
             2022r. - opinia stanowi załącznik nr 10  do niniejszego protokółu 
 
         2/ pozytywną opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej o możliwości sfinansowania deficytu   
             budżetowego w wysokości 5 414 437,53 zł przedstawionego w projekcie uchwały   
             budżetowej na 2022r. - opinia stanowi załącznik nr 11  do niniejszego protokółu 
 
5/ dyskusja nad projektem uchwały budżetowej 
 
Pan J. Brant – Przewodniczący Rady – podkreślił, że podziwia Panią Skarbnik, Pana Burmistrza, że 
dopięli ten budżet. Dodał, że  wiele kroków podjętych przez nasz rząd spowodowało to, że obywatel do 
26 roku zwolniony jest z podatków. Wpływy z PiT-ów, CIT-ów są coraz mniejsze. Trzeba też potężne 
pieniądze dołożyć do oświaty, bo subwencja jest niewystarczająca. Wiele na to się składa takich 
elementów, na których my nie mamy wpływu, a jesteśmy tym obciążeni. Deficyt w wysokości ponad 5,4 
mln zł byłby dużo mniejszą kwotą gdybyśmy mieli te możliwości, które mieliśmy do tej pory. Patrząc na 
wyliczenia „ Polskiego Ładu” i to, co nasz czeka w najbliższym czasie, jeśli się spełni, to sądzi, że 
będzie coraz trudniej dla każdego jednego samorządu ponieważ jest centralizacja wszystkich finansów 
publicznych i my na tym cierpimy. Cierpimy przede wszystkim w postaci takiej, że mniej pieniędzy na 
projekty, na wydatki, na nasze jakieś zamierzenia spowoduje, że nie wszystko będziemy mogli 
zrealizować.  
 
6/ głosowanie nad uchwałą budżetową 
 
1/ Pan J. Brant – Przewodniczący Rady – poddał pod głosowanie autopoprawkę zgłoszoną przez 
Burmistrza MiG.  
W wyniku przeprowadzonego głosowania autopoprawka została przyjęta jednogłośnie, w obecności 14 
radnych. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Zbigniew Biziewski, Beata Barbara Bojarska, Juliusz Sebastian Brant, Krzysztof Cybul, Elza Natalia 
Fitza, Małgorzata Jabłońska, Krzysztof Zdzisław Jarosz, Jolanta Danuta Kołakowska, Joanna Wioletta 
Kryńska-Cieśla, Andrzej Mieczkowski, Ireneusz Nieckarz, Władysław Nowikowski, Roman Piotr 
Szewczyk, Andrzej Zacharczyk 
NIEOBECNI (1) 
Marta Agnieszka Owczarek 
 
2/ Pan J. Brant – Przewodniczący Rady – poddał pod głosowanie uchwałę budżetową z autopoprawką.  
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie, w obecności 14 
radnych. 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała budżetowa z autopoprawką  została przyjęta 
jednogłośnie, w obecności 14 radnych. 
Uchwała Nr XXXVIII/291/21 stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokółu. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Zbigniew Biziewski, Beata Barbara Bojarska, Juliusz Sebastian Brant, Krzysztof Cybul, Elza Natalia 
Fitza, Małgorzata Jabłońska, Krzysztof Zdzisław Jarosz, Jolanta Danuta Kołakowska, Joanna Wioletta 
Kryńska-Cieśla, Andrzej Mieczkowski, Ireneusz Nieckarz, Władysław Nowikowski, Roman Piotr 
Szewczyk, Andrzej Zacharczyk 
NIEOBECNI (1) 
Marta Agnieszka Owczarek 
 
Pan J. Filipek – Burmistrz MiG – stwierdził, że to, co Przewodniczący po wiedział jest prawdą. Coraz 
trudniej składa się te budżety. Trzeba było dokonać wielu cieć, wielu modyfikacji. Nie było to proste, bo 
mamy świadomość, że nasze jednostki potrzebują tych pieniędzy. Tylko, że my ich najzwyczajniej w 
świecie nie mamy. Musimy w jakiś sposób gospodarować tym, co mamy. Bardzo serdecznie 
podziękował Pani Skarbnik, która siedziała wieczorami i dużo czasu na to poświęciła.  
Dodał, że na razie  mamy realny budżet. Nie wie, jak to będzie w przyszłości. Z roku na rok będzie, 
coraz gorzej. Wyraził nadzieję, że coś się zmieni i będzie lepiej. Złożył podziękowania również radnym. 
 
 
Ad.8  Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej w Rynie na 2022r.  
         Druk 3 
 
1/ Pan I. Nieckarz – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej –  poinformował, że komisja pozytywnie   
    zaopiniowała projekt uchwały. 
 
2/ Pani B. Bojarska – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów, Rolnictwa i      
    Turystyki - poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
3/ Pani E. Fitza – Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Sportu -  poinformowała, że komisja   
    pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
4/ Pani J. Kryńska- Cieśla – Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Spraw Socjalnych 
    i Zdrowia - poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
 
Pan J. Brant – Przewodniczący Rady – poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie przyjęcia 
planu pracy Rady Miejskiej w Rynie na 2022r. Druk 3 
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W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie, w obecności 14 
radnych. 
 
Uchwała Nr XXXVIII/292/21 stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokółu. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Zbigniew Biziewski, Beata Barbara Bojarska, Juliusz Sebastian Brant, Krzysztof Cybul, Elza Natalia 
Fitza, Małgorzata Jabłońska, Krzysztof Zdzisław Jarosz, Jolanta Danuta Kołakowska, Joanna Wioletta 
Kryńska-Cieśla, Andrzej Mieczkowski, Ireneusz Nieckarz, Władysław Nowikowski, Roman Piotr 
Szewczyk, Andrzej Zacharczyk 
NIEOBECNI (1) 
Marta Agnieszka Owczarek    
 
Ad.9  Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej    
          w Rynie na 2022r. Druk 4 
 
Pan K. Jarosz stwierdził, radni nie planują sesji w lipcu, komisje nie planują posiedzeń. Zapytał, czym 
spowodowane jest to, że Komisja Rewizyjna nie może się spotkać z punktem lipcowym w sierpniu. 
 
Pan I. Nieckarz – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – odpowiedział, że Komisja jednak postanowiła 
w ten sposób pracować. Być może w przyszłym roku Komisja przychyli się do tej sugestii. Natomiast, to 
co już jest zawarte, to myśli, że nie ma sensu zmieniać. 
 
Pan K. Jarosz poinformował, że będzie głosował przeciw, bo dla niego jest to wyciąganie pieniędzy.  
 
Pan J. Brant – Przewodniczący Rady – stwierdził, że każda Komisja przyjęła plan pracy taki, jaki 
przyjęła i musiała być większość, żeby ten plan został przyjęty. Jeśli większość Komisji Rewizyjnej 
chciała pracować w lipcu, to będzie pracować. 
 
Pani E. Fitza stwierdziła, że w ubiegłym roku Komisja Oświaty w ubiegłym roku również miała w lipcu 
posiedzenie i nie było to wyciąganie pieniędzy na siłę. Było to z tego względu, że tematy na Komisję 
były na tyle obszerne, że postanowiliśmy to rozbić na inne Komisje. W tym roku te tematy nie byłyby by 
już aktualne dlatego mamy przerwę w lipcu. Jeśli chodzi o Komisję Rewizyjną, to tematy zarówno w 
czerwcu, jak i sierpniu były na tyle obszerne, a czas był dobry do dyskusji w lipcu dlatego też 
zdecydowaliśmy, że spotkanie odbędzie się również w lipcu.  
 
Pan W. Nowikowski stwierdził, że ingerowanie radnego, który nie należy do Komisji, w sprawie 
układania planu pracy jest niedopuszczalne. 
 
Pan I. Nieckarz – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – stwierdził, że tak , jak wspomniał Pan 
Przewodniczący była to decyzja większości, całości Komisji. Dodał, że w poprzednich latach, w 
poszczególnych miesiącach mieli po trzy pozycje do omówienia. Podjęli w tym roku taką zmianę by 
skupiać się na poszczególnych tematach, bo każdy temat jest bardzo istotny. Jeżeli np. w tamtym roku 
w maju mieli trzy punkty, to teraz zrobili jeden punkt, a następny przerzucili na czerwiec. Dodał, że ten 
jeden miesiąc niczego, aż tak bardzo nie zmieni, zwłaszcza w finansach. Komisja liczy pięć osób i 
będzie miała naprawdę, co omawiać. 
 
Pan J. Brant – Przewodniczący Rady – nie zgodził się z Panem W. Nowikowskim ponieważ punkt ten 
jest po to właśnie, abyśmy mogli dyskutować na temat zatwierdzenia pracy Komisji Rewizyjnej. Każdy 
z radnych ma prawo wypowiedzenia się w tej kwestii, co do słuszności, czy nie słuszności odbycia 
Komisji w lipcu. Dodał, że Pan K. Jarosz określił swoje zdanie na ten temat i nikt mu tego zabronić nie 
może. 
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Pan J. Brant – Przewodniczący Rady – poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 
zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Rynie na 2022r. Druk 4 
  
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta większością głosów. 
 
Uchwała Nr XXXVIII/293/21 stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokółu. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Zbigniew Biziewski, Beata Barbara Bojarska, Juliusz Sebastian Brant, Krzysztof Cybul, Elza Natalia 
Fitza, Małgorzata Jabłońska, Jolanta Danuta Kołakowska, Joanna Wioletta Kryńska-Cieśla, Andrzej 
Mieczkowski, Ireneusz Nieckarz, Władysław Nowikowski, Roman Piotr Szewczyk, Andrzej Zacharczyk 
PRZECIW (1) 
Krzysztof Zdzisław Jarosz 
NIEOBECNI (1) 
Marta Agnieszka Owczarek 
 
Ad.10  Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planów pracy stałych Komisji Rady Miejskiej   
            w Rynie na 2022r. Druk 5 
 
Pan J. Brant – Przewodniczący Rady – poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie przyjęcia 
planów pracy stałych Komisji Rady Miejskiej w Rynie na 2022r. Druk 5 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie, w obecności 14 
radnych. 
 
Uchwała Nr XXXVIII/294/21 stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokółu. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Zbigniew Biziewski, Beata Barbara Bojarska, Juliusz Sebastian Brant, Krzysztof Cybul, Elza Natalia 
Fitza, Małgorzata Jabłońska, Krzysztof Zdzisław Jarosz, Jolanta Danuta Kołakowska, Joanna Wioletta 
Kryńska-Cieśla, Andrzej Mieczkowski, Ireneusz Nieckarz, Władysław Nowikowski, Roman Piotr 
Szewczyk, Andrzej Zacharczyk 
NIEOBECNI (1) 
Marta Agnieszka Owczarek    
 
Ad.11  Podjęcie uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży działki oznaczonej w ewidencji  
           gruntów jako działka o numerze ewidencyjnym 59/4 w Rynie. Druk 6 
 
Pan J. Filipek – Burmistrz MiG – poinformował, że działka nr 59/4 znajduje się przy ul. Nowickiego z 
tyłu budynków jednorodzinnych. 
 
Pani B. Bojarska – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów, Rolnictwa i      
Turystyki - poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Pan J. Brant – Przewodniczący Rady – poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie  
przeznaczenia do sprzedaży działki oznaczonej w ewidencji gruntów jako działka o numerze 
ewidencyjnym 59/4 w Rynie. Druk 6 
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W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie, w obecności 14 
radnych. 
 
Uchwała Nr XXXVIII/295/21 stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokółu. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Zbigniew Biziewski, Beata Barbara Bojarska, Juliusz Sebastian Brant, Krzysztof Cybul, Elza Natalia 
Fitza, Małgorzata Jabłońska, Krzysztof Zdzisław Jarosz, Jolanta Danuta Kołakowska, Joanna Wioletta 
Kryńska-Cieśla, Andrzej Mieczkowski, Ireneusz Nieckarz, Władysław Nowikowski, Roman Piotr 
Szewczyk, Andrzej Zacharczyk 
NIEOBECNI (1) 
Marta Agnieszka Owczarek    
 
Ad.12  Podjęcie uchwały w sprawie  określenia górnej stawki opłaty za usługi w zakresie   
           opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych. Druk 7 
 
Pan J. Filipek – Burmistrz MiG – poinformował, że na wniosek Pana Prezesa naszej spółki proponuje 
się podnieść stawkę z 40 zł na 50 zł.  
 
Pani B. Bojarska – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów, Rolnictwa i      
Turystyki - poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Pan J. Brant – Przewodniczący Rady – poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie określenia 
górnej stawki opłaty za usługi w zakresie  opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu 
nieczystości ciekłych. Druk 7 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie, w obecności 14 
radnych. 
 
Uchwała Nr XXXVIII/296/21 stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokółu. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Zbigniew Biziewski, Beata Barbara Bojarska, Juliusz Sebastian Brant, Krzysztof Cybul, Elza Natalia 
Fitza, Małgorzata Jabłońska, Krzysztof Zdzisław Jarosz, Jolanta Danuta Kołakowska, Joanna Wioletta 
Kryńska-Cieśla, Andrzej Mieczkowski, Ireneusz Nieckarz, Władysław Nowikowski, Roman Piotr 
Szewczyk, Andrzej Zacharczyk 
NIEOBECNI (1) 
Marta Agnieszka Owczarek    
 
Ad.13  Podjęcie uchwały w sprawie  Programu Ochrony Środowiska Miasta i Gminy Ryn na lata   
            2022 – 2026 oraz Prognozy Oddziaływania na Środowisko Programu Ochrony   
            Środowiska Miasta i Gminy Ryn. Druk 8 
 
Pan J. Filipek – Burmistrz MiG – poinformował, że została wyłoniona firma, która przygotowała 
program. Dodał, że u nas nie jest źle, bo mamy prawie wszystkie miejscowości skanalizowane. Mamy 
doprowadzoną wodę. Oczywiście są wskazane obszary, gdzie jeszcze jest coś do zrobienia, do 
poprawienia. Będziemy się starali do tej prognozy się stosować, edukować, realizować i jeszcze 
bardziej o to nasze środowisko dbali. 
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Pani B. Bojarska – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów, Rolnictwa i      
Turystyki - poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Pan J. Brant – Przewodniczący Rady – poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie Programu 
Ochrony Środowiska Miasta i Gminy Ryn na lata 2022 – 2026 oraz Prognozy Oddziaływania na 
Środowisko Programu Ochrony Środowiska Miasta i Gminy Ryn. Druk 8 
  
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie, w obecności 14 
radnych. 
 
Uchwała Nr XXXVIII/297/21 stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokółu. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Zbigniew Biziewski, Beata Barbara Bojarska, Juliusz Sebastian Brant, Krzysztof Cybul, Elza Natalia 
Fitza, Małgorzata Jabłońska, Krzysztof Zdzisław Jarosz, Jolanta Danuta Kołakowska, Joanna Wioletta 
Kryńska-Cieśla, Andrzej Mieczkowski, Ireneusz Nieckarz, Władysław Nowikowski, Roman Piotr 
Szewczyk, Andrzej Zacharczyk 
NIEOBECNI (1) 
Marta Agnieszka Owczarek    
 
Ad.14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie od Krajowego   
           Ośrodka Wsparcia Rolnictwa nieruchomości oznaczonej jako działka ewidencyjna o nr   
           347/3 w obrębie miasta Ryn. Druk 9 
 
Pan J. Filipek – Burmistrz MiG – poinformował, że jest to działka położona  wokół oczyszczalni 
ścieków, dzierżawiona przez osobę prywatną. Stwierdził, że teren ten należałoby w jakiś sposób 
uporządkować, obsadzić, aby utworzyć strefę ochronną. W planie zagospodarowania przestrzennego  
działka jest terenem zielonym. Nic innego tam nie może powstać z uwagi na strefę ochronną, więc 
spróbujemy ją przejąć od KOWR-u. 
 
Pan J. Brant – Przewodniczący Rady – dodał, że dość często spotykał opinie mieszkańców budynków 
przy ul. Mazurskiej skarżących się na hałas dobiegający z oczyszczalni. 
 
Pani B. Bojarska – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów, Rolnictwa i      
Turystyki - poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Pan J. Brant – Przewodniczący Rady – poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyrażenia 
zgody na nieodpłatne nabycie od Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa nieruchomości oznaczonej 
jako działka ewidencyjna o nr 347/3 w obrębie miasta Ryn. Druk 9 
 
 W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie, w obecności 14 
radnych. 
 
Uchwała Nr XXXVIII/298/21 stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokółu. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Zbigniew Biziewski, Beata Barbara Bojarska, Juliusz Sebastian Brant, Krzysztof Cybul, Elza Natalia 
Fitza, Małgorzata Jabłońska, Krzysztof Zdzisław Jarosz, Jolanta Danuta Kołakowska, Joanna Wioletta 
Kryńska-Cieśla, Andrzej Mieczkowski, Ireneusz Nieckarz, Władysław Nowikowski, Roman Piotr 
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Szewczyk, Andrzej Zacharczyk 
NIEOBECNI (1) 
Marta Agnieszka Owczarek    
 
Ad.15  Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad gospodarowania nieruchomościami    
            stanowiącymi własność Gminy Ryn. Druk 10 
 
Pan J. Filipek – Burmistrz MiG – poinformował, że poprzednia uchwała jest dosyć leciwa więc trzeba 
było ją zmodyfikować. Jedną z ważniejszych zmian jest to, że w przedniej uchwale były zapisane 
nieruchomości, które mogą nabyć nasi mieszkańcy. Dodał, że nie do końca zgadzał się z tym, że 
wszystkie te nieruchomości, które były w uchwale, musimy sprzedać. Inwestujemy w ten 
nieruchomości, robimy ogrzewanie gazowe. Na to ogrzewanie wydajemy około 20 000 zł. Kiedy 
mieszkaniec zwraca się o wykup lokalu, trzeba zastosować wszystkie ulgi określone w uchwale i 
okazuje się, że wykupuje takie mieszkanie za 9 000 zł. Dlatego nie do końca się na to godzi. Bywa tak, 
że mieszkańcy zwrócą się do nas o wykonanie jakiegoś remontu, a później składają wniosek o 
wykupienie mieszkania. Obecnie jeżeli ktoś będzie chciał wykupić mieszkanie, to będzie wymagana 
zgoda Rady.  
 
Pani B. Bojarska – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów, Rolnictwa i      
Turystyki - poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Pan J. Brant – Przewodniczący Rady – poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie określenia 
zasad gospodarowania nieruchomościami stanowiącymi własność Gminy Ryn. Druk 10 
 
 W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie, w obecności 14 
radnych. 
 
Uchwała Nr XXXVIII/299/21 stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokółu. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Zbigniew Biziewski, Beata Barbara Bojarska, Juliusz Sebastian Brant, Krzysztof Cybul, Elza Natalia 
Fitza, Małgorzata Jabłońska, Krzysztof Zdzisław Jarosz, Jolanta Danuta Kołakowska, Joanna Wioletta 
Kryńska-Cieśla, Andrzej Mieczkowski, Ireneusz Nieckarz, Władysław Nowikowski, Roman Piotr 
Szewczyk, Andrzej Zacharczyk 
NIEOBECNI (1) 
Marta Agnieszka Owczarek    
 
Ad.16  Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków Rządowego   
            Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia udziałów w istniejącej   
            Społecznej Inicjatywie Mieszkaniowej „KZN – Północ” Sp. z o.o. z siedzibą w Olsztynie.   
            Druk 11 
 
Pan J. Filipek – Burmistrz MiG – poinformował, że przystąpiliśmy do spółki „KZN – Północ”, chcemy 
wybudować lokale. Ta uchwała jest po to, abyśmy mogli wystąpić o dofinansowanie 10% wyliczonych 
naszych kosztów, jeżeli chodzi o budowę tego budynku. Te pieniądze, o które teraz chcemy wystąpić 
niestety są wyczerpywane. Niestety to nie jest tak, że one będą czekały na nas. Nie mamy jeszcze do 
końca dopiętej sprawy, jeżeli chodzi o przejecie działki pod budowę tego budynku. Nie mniej jednak nic 
nie stoi na przeszkodzie, abyśmy takowy wniosek złożyli o dofinansowanie i ewentualnie je otrzymali.  
My, to dofinasowanie przeniesiemy na spółkę „KZN – Północ” otrzymując odpowiednią ilość udziałów z 
tego tytułu. Ta spółka „KZN – Północ” będzie budowała. Czym więcej uzyskamy dofinansowania, tym 
te mieszkania później w użytkowaniu powinny być tańsze.  
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Pan W. Nowikowski stwierdził, że Pan Burmistrz kilkukrotnie podkreślał, mówił, że przystępujemy do tej 
spółki, ale jeśli coś tam się nie powiedzie, to będziemy mogli z niej zrezygnować, czyli wystąpić. 
 
Pan J. Filipek – Burmistrz MiG – odpowiedział, że nie wystąpić, możemy nie budować, ale nie to, że 
wystąpić ze spółki. Stwierdził, że mówił, że jeżeli będą niekorzystne, niesprzyjające warunki na tą 
chwilę, żeby budować, to nie będziemy budować. Dodał, że nic nie mówił o wystąpieniu.  
 
Pan W. Nowikowski odpowiedział, że znajdzie protokół. 
 
Pani B. Bojarska – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów, Rolnictwa i      
Turystyki - poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Pan J. Brant – Przewodniczący Rady – poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 
zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków Rządowego Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa na 
sfinansowanie objęcia udziałów w istniejącej Społecznej Inicjatywie Mieszkaniowej „KZN – Północ” Sp. 
z o.o. z siedzibą w Olsztynie. Druk 11 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta większością głosów.  
Uchwała Nr XXXVIII/300/21 stanowi załącznik nr 21 do niniejszego protokółu. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Zbigniew Biziewski, Beata Barbara Bojarska, Juliusz Sebastian Brant, Elza Natalia Fitza, Małgorzata 
Jabłońska, Krzysztof Zdzisław Jarosz, Jolanta Danuta Kołakowska, Joanna Wioletta Kryńska-Cieśla, 
Andrzej Mieczkowski, Ireneusz Nieckarz, Roman Piotr Szewczyk, Andrzej Zacharczyk 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Krzysztof Cybul, Władysław Nowikowski 
NIEOBECNI (1) 
Marta Agnieszka Owczarek 
 
Ad.17  Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Ryn na 2021r. Druk 12 
 
Pani A. Kozłowska – Budka – Skarbnik Gminy – przedstawiła projekt uchwały. 
 
Pani B. Bojarska – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów, Rolnictwa i      
Turystyki - poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Pan J. Brant – Przewodniczący Rady – poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmian 
budżetu Gminy Ryn na 2021r. Druk 12 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta większością głosów.  
Uchwała Nr XXXVIII/301/21 stanowi załącznik nr 22 do niniejszego protokółu. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Zbigniew Biziewski, Beata Barbara Bojarska, Juliusz Sebastian Brant, Krzysztof Cybul, Elza Natalia 
Fitza, Małgorzata Jabłońska, Krzysztof Zdzisław Jarosz, Jolanta Danuta Kołakowska, Joanna Wioletta 
Kryńska-Cieśla, Andrzej Mieczkowski, Ireneusz Nieckarz, Władysław Nowikowski, Roman Piotr 
Szewczyk, Andrzej Zacharczyk 
NIEOBECNI (1) 
Marta Agnieszka Owczarek    
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Ad.18 Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ryn na lata  
           2021-2027. Druk 13 
 
Pani B. Bojarska – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów, Rolnictwa i      
Turystyki - poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Pan J. Brant – Przewodniczący Rady – poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmian 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ryn na lata 2021-2027. Druk 13 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta większością głosów.  
Uchwała Nr XXXVIII/302/21 stanowi załącznik nr 23 do niniejszego protokółu. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Zbigniew Biziewski, Beata Barbara Bojarska, Juliusz Sebastian Brant, Krzysztof Cybul, Elza Natalia 
Fitza, Małgorzata Jabłońska, Krzysztof Zdzisław Jarosz, Jolanta Danuta Kołakowska, Joanna Wioletta 
Kryńska-Cieśla, Andrzej Mieczkowski, Ireneusz Nieckarz, Władysław Nowikowski, Roman Piotr 
Szewczyk, Andrzej Zacharczyk 
NIEOBECNI (1) 
Marta Agnieszka Owczarek    
 
Ad.19  Sprawy różne, wolne wnioski i informacje.    
 
Pani J. Kryńska- Cieśla – poinformowała, że była na jarmarku w Ławkach. Wspiera takie akcje. Wie, że 
Pan radny też tam bardzo dużo pomagał w zorganizowaniu tego pikniku. Miejscowość Ławki przoduje 
w tego typu akcjach. Podziękowała Kołu Gospodyń Wiejskich „ Ławianki ”. Dodała, że z tego, co wie to 
również w innych kołach gospodyń takie inicjatywy zostały powzięte. Stwierdziła, że powinniśmy 
docenić takie inicjatywy. Poinformowała, że panie z Ławek pytały, czy ich świetlica będzie 
wyremontowana w niedługim czasie. Świetlica jest im bardzo potrzebna i na pewno nie będzie stała 
pusta.  
Stwierdziła, że Ryn jest bardzo ładnie oświetlony. Zapytała, czy te światełka zostały zakupione w tym 
roku. 
 
Pan J. Filipek – Burmistrz MiG – odpowiedział, że kilka świateł zostało dokupionych. Są pewne luki, 
plamy, ale to jest nie zależne od nas, bo zarząd dróg krajowych nie pozwala wieszać oświetlenia 
świątecznego na słupach przy skrzyżowaniach, przy rondzie. Dlatego dwa, trzy lata temu była taka 
decyzja, żeby oświetlić te drzewa.  
Odnośnie Ławek stwierdził, że też był na tym jarmarku. Bardzo docenia pracę pań i panów. Dlatego 
między innymi zakupiliśmy lokal pod świetlicę i będziemy chcieli go wyremontować. Ogłosiliśmy 
przetarg. Cena była dosyć wysoka za tak niewielki budynek. Ale, czy my go zrobimy i kiedy zrobimy, to 
wszystko będzie zależało o pieniędzy. Jeżeli się pojawią jakieś dofinansowania, to na pewno z tego 
skorzystamy. My, żeśmy już tam wiele rzeczy zrobili, chociażby nabycie tego budynku, podłączenie 
prądu. Dodał, że mieszkańcy Ławek mają wiele pomysłów i to bardzo go cieszy. On ze swej strony  
chętnie będzie w takich inicjatywach pomagał, co będzie tylko możliwe.  
 
Pan J. Brant – Przewodniczący Rady – złożył życzenia na nadchodzące święta. Życzył ciepłych, 
radosnych, rodzinnych świąt. Życzył, aby Mikołaj był bardzo hojny. Ale, nade wszystko, życzył 
wszystkim zdrowych świąt, żeby nikogo z bliskich przy świątecznym stole nie zabrakło. W 
nadchodzącym roku życzył wszystkim, rodzinom, żebyśmy zapomnieli, co to znaczy zdalna praca, co 
to znaczy zdalna nauka, co to znaczy kwarantanna, co to znaczy szczepienie. Żebyśmy wrócili do 
normalnego życia, żeby darzył się taki cud, żeby to wszystko w jakiś sposób zaginęło, żebyśmy mogli 
normalnie żyć, normalnie się spotkać i normalnie funkcjonować. Żeby ten 2022 rok był rokiem dobrym. 
Żeby te 9 000, które w ostatnim czasie niestety przegrało walkę z wirusem, żeby ta liczba była, jak 
najmniejsza. Żebyśmy dali radę powrócić do normalności. 
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Pan J. Filipek – Burmistrz MiG – dołączył się do tych życzeń. Podkreślił, że w tych czasach 
najważniejsze jest zdrowie i tego wszystkim życzy.   
 
 
Ad.20 Zamknięcie posiedzenia.                           
 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad XXXVIII sesji Rady Miejskiej w Rynie Przewodniczący 
Rady zamknął obrady. 
 

Protokółowała:                                                    Przewodniczący Rady Miejskiej w Rynie  

Bożena Dybała                                                                     Juliusz Brant 

 

 

 

 

 

 

  


